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5. jednání Komise / kancelář místostarosty MVDr. Růžičky 

 

Datum: 29. 11. 2023 v 17. hodin 

Přítomni: Štěpán Holásek, Ivana Holásková, Ing. Lucie Josková, Marie Králová, 

Vlasta Smutná, Bc. Zuzana Sovová 

Omluveni: - 

Hosté:  MVDr. Radek Růžička 

 

Program: 1) zahájení 

2) aktuality ze Zastupitelstva města 

3) klub aktivního seniora / klub dříve narozených - zhodnocení 

proběhlých akcí, nástin programu na začátek roku 2024 

4) diskuse o názvu pro klub seniorů  

5) diskuse členů komise 

 

Ad 1) Schůzi zahájila Lucie Josková v 17:02 a poděkovala všem za účast. Přítomni 

se dohodli, že zápis ze schůze provede Lucie Josková, ověří jej paní Ivana 

Holásková. Pan Holásek přišel v 17:09. 

 

Ad 2) Členové komise informováni panem místostarostou Růžičkou o aktualitách 

z Rady a Zastupitelstva města v oblasti sociální.  

Denní stacionář – aktuálně se řeší návrhy interiéru a výběr dodavatele stavby 

Pečovatelská služba – od ledna bude posílena o 2 pečovatelky 

 - měli bychom mít celkem 7 pečovatelek 

 - rozšíření oblasti působnosti o další obce 

 - provoz od 7:00 do 20:00 

Objekt na Nádražní  - aktuálně tam bydlí okolo 80 ukrajinských uprchlíků 

 - v budoucnu by v přízemí mohly být ordinace, v patře pak byty 

zvláštního určení 

Zdravotní středisko - rekonstrukce přízemí by měla proběhnout po novém roce, 

měla by zde vzniknout ordinace diabetologie a psychologie pro 

děti i pro dospělé 

zápis z jednání 

Komise sociální a pro Zdravé město 

 



2 
 

Objekt na ulici Čechova - prostor pro 3 ordinace 

  - vyklizení objektu proběhne po novém roce 

 

Paní Josková informovala přítomné, že od 1. 1. 2024 dojde ke změně na opozici 

koordinátora Zdravého města. Aktuálně tuto funkci vykonává paní Řičánková externě 

na dohodu o pracovní činnosti. Nově bude mít tuto pozici na starosti paní Aneta 

Frecerová, která je zaměstnankyní MěÚ. 

 

Ad 3) Přítomni byli informováni o aktivitách klubu pro seniory, které jsou v tuto chvíli 

naplánovány do konce roku 2023 a o akcích, které již proběhly. Program probíhá 

v sálu Městské knihovny pod vedením paní Hanušové z Naděje s.r.o. a Městské 

knihovny Šlapanice. Pozitivní ohlasy sklidil hudebně zábavný kvíz a trénování paměti, 

obě akce doporučujeme v budoucnu opakovat. 

Aktivity naplánované na začátek roku 2024 jsou: 

25.1. - filmový kvíz - Městská knihovna - povede Naděje 

15.2. - karetní dopoledne - Městská knihovna - povede Naděje 

4.3. - 8.3. - příměstský tábor pro seniory - pořádá a povede Městská knihovna ve 

spolupráci s Muzeem, město pomůže s financováním, bude nutné 

přihlášení předem 

21.3. - přednáška "Móda pro seniory" - pořádá Městská knihovna    

11.4. - zahradnické tvoření - v parku 

18.4. - Melodie stále zelené 

Na webu města je samostatná sekce, kde budou souhrnně uváděny všechny 

informace pro seniory - https://www.slapanice.cz/seniori 

 

Ad 4) Byly diskutovány návrhy na název, který by měl „zastřešovat“ všechny aktivity 

města pořádáné pro seniory nebo akce pro ně vhodné. 

Klub seniorů Tulipán 

PůlPáni 

ŠlaK! – Šlapanický klub 

Klub stále zelený  

Klub dříve narozených 

Po přínosné diskuzi jsme se rozhodli prověřit ještě názvy „PůlPáni“ a „Tulipán“ přímo 

u seniorů na akcích, které se budou konat 7. 12. a 14.12. Podle jejich reakcí bude 

rozhodnuto a výsledný název bude dán na vědomí radě města tak, aby mohl být od  

1. 1. 2024 používán. 

Pokud by měl někdo nápad jiný, může jej do 6. 12. zaslat a bude konzultován v rámci 

komise e-mailem a přímo se seniory. 

https://www.slapanice.cz/seniori
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Ad 5) V rámci diskuze bylo zmíněno, že Seniorbus bude nově zajíždět 2krát denně 

do Podolí. Podmínky pro jízdu budou shodné jako v rámci Šlapanic. Průkazky pro 

seniory z Podolí budou řešit na obci Podolí. 

Město vlastní na ulici Nádražní rodinný dům, který aktuálně pronajímá za tržní 

nájemné. Pro ordinace lékářů nebo další využití v oblasti sociální nelze dům bez 

rekonstrukce využít. 

Dále bylo zmíněno, že v rámci aktivit pro seniory nám pomáhá nově dobrovolnice 

Lucie Velecká, která se sama na úřadě přihlásila se zájmem o dobrovolnickou práci 

se seniory. V minulosti s nimi pracovala v jiném městě. 

Případné náměty a tipy týkající se sociální oblasti nebo aktivit pro seniory jsou vítány 

kdykoliv i mimo schůzky na e-mailu: joskova-lucie@seznam.cz. 

 

Jednání komise bylo ukončeno v 18:10. 

 

Další jednání komise proběhne ve středu dne 24. 01. 2024 v 17. hodin. 

 

 

 

Vyhotovila:  Ing. Lucie Josková 

 

 

Ověřila:  Ivana Holásková 


